



Protokoll 2022:04

Plats

P008, Hus P, Paradisgatan 5 P, Lund

Tid

Klockan 17:15-18:58

Närvarande:

Beslutande ledamöter

Vendela Lindholm
Kristina Martens
Maja Konforta
Marius Lyckå
Alexandra Schad
Arwin Naderi
Veronika Kathi
Hugo Härmark
Daniel Werner

Ordförande
Vice ordförande
Sekreterare
Ekonomiansvarig
Pr- och informationsansvarig
Ordförande trivselutskottet
Ordförande jämlikhetsutskottet
Ordförande nätverksutskottet
Ordförande utbildningsutskottet

Övriga (om närvarande)

Sally Storm
Linn Willkomm

Medlem
Medlem

§ Ärende:

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 17:22.

2. Mötets beslutsamässighet

Mötet är beslutsamässigt.

3. Adjungeringar

Samtliga närvarande adjungeras.

4. Val av justerare

Styrelsen beslutar

att utse Hugo Härmark till justeringsperson jämte ordförande Vendela Lindholm.

5. Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen..

6. Fastställande av föregående protokoll

Styrelsen beslutar

att protokollet 2022:03 förs till handlingarna.



7. Ordförande informerar

Samhällsvetarbalen kommer hållas 8e april och Vendela har idag fått vår anmodan. Styrelsen har platsgaranti om vi anmäler oss enligt en speciell länk. Vendela undersöker intresset hos styrelsemedlemmarna att delta.

Vendela har fått ett mejl från socionomsektionens jämlikhetsordförande som informerar om att de väldigt gärna vill göra samarbeten med LPs utskott.

Vendela följer upp frågan kring att göra en studentenkät. Styrelsen diskuterar vad enkäten skulle innehålla och kommer fram till att det vore bäst om den specifikt handlade om LP och vad medlemmarna skulle vilja att LP anordnade för evenemang t.ex.

8. Vice ordförande informerar

Kicki planerar att hålla ett till fika med LP men har ännu inget förslag på datum.

Styrelsen diskuterar en kick-off eller AW och budgetering av detta. Kicki undrar vad styrelsen skulle vilja göra för aktivitet gemensamt samt vad styrelsen skulle vilja lägga pengarna som finns budgeterade för kick-offen på. Styrelsen diskuterar detta.

9. Psykologförbundets studentförening i Lund informerar

Ingen representant närvarar.

10. Studentrepresentant i ledningsgruppen informerar

Ingen representant närvarar.

11. Studentrepresentant i institutionsstyrelsen informerar

Ingen representant närvarar.

12. Arbetsgruppen för merch informerar

Vendela informerar om att merch-gruppen har haft två möten. I tisdags pratade gruppen om budget eftersom de ville lägga fram ett budgetförslag till styrelsen. Gruppen tänker att de ska börja med att lansera tre produkter i tre olika prisklasser. Det rör sig om pins, tygkassar och hoodies. Gruppen kommer även designa t-shirts. För merchen som ska säljas har gruppen budgeterat 18 000kr. Med en del andra utgifter inräknat rör det sig totalt om 19 910kr. Merch-gruppen planerar att söka en del av detta från styrelsen samt en del från Samhällsvetarkåren. Vendela informerar att preliminärt budgetförslag att söka från styrelsen är 8 500kr. Vendela föreslår att styrelsen fattar beslut om detta nästa möte.

13. Ekonomiansvarig informerar

Marius informerar om att alla från och med nu kan lämna in kvitton till honom. Han har dock inte tillgång till alla system ännu. Marius har ansökt om projektstöd för att få hit Christian Rück.

Styrelsen diskuterar vad sångboken ska kosta samt om detta beslut kan fattas utanför ett styrelsemöte. Mötet röstar om huruvida ett beslut kring priset på sångboken kan fattas utanför ett styrelsemöte. Därefter beslutar styrelsen

att fatta detta beslut utanför styrelsemötet.



14. Val av valberedning

a. Val av sammankallande ledamot i valberedningen

Sally presenterar sig och berättar varför hon vill vara sammankallande ledamot i valberedningen. Styrelsen beslutar

att adjungera Sally Storm till sammankallande ledamot i valberedningen för perioden fram till nästa stormöte.

b. Val av ledamot i valberedningen

Linn presenterar sig och berättar varför hon vill vara ledamot i valberedningen. Styrelsen beslutar

att adjungera Linn Willkomm till ledamot i valberedningen för perioden fram till nästa stormöte.

15. Rapport från utskotten

a. Jämlikhetsutskottet

Veronika har ännu inte haft överlämning med Nellie Bernström.

b. Nätverksutskottet

Hugo har bokat in en filmvisning i Socialhögskolans hörsal av filmen "Julia och jag". Efter filmvisningen kommer det hållas en diskussion med Per Johnsson som moderator. Hugo meddelar att det snart kommer komma upp information om detta på LPs sociala medier.

Hugo informerar om att kriminologernas universitetsförening (KUF) har bjudit in bl.a psykologstudenterna till en föreläsning om Barnahus som de anordnar.

Sally Storm lämnar mötet kl. 18.21.

c. Trivselutskottet

Arwin informerar om att det är många nya medlemmar i trivselutskottet. Utskottet har flera olika event igång, bl.a Sångbokssittningen som kommer hållas 12e mars.

Arwin undrar om styrelsen kan betala direkt för en högtalare eftersom de billigaste högtalaralternativen inte finns på faktura. Vendela föreslår att Arwin ringer kundservice och frågar om de kan lösa en faktura till LP.

Vendela informerar om att sångböcker kommer säljas den 10e och 11e mars på campus. De kommer även säljas på plats på sittningen.

d. Utbildningsutskottet

Daniel berättar att utskottet planerar att titta på en dokumentärfilm och sedan ha en diskussion kring denna.



Marius har skickat ett förslag på datum till Christian Rück via mejl för att hålla i en föreläsning. Datumet det rör sig om är 11e maj. Christian har gått med på att ta 3 500kr plus moms för att hålla i föreläsningen. Marius föreslår att styrelsen kan betala 1 000kr av detta och att resten kommer sökas från Samhällsvetarkåren. Styrelsen diskuterar huruvida det är rimligt att lägga så mycket pengar på ett enda tillfälle. Daniel ska kolla över budgeten och återkomma med ett budgetförslag till styrelsen, vilket troligen kommer landa på 500-600kr.

e. Redaktionen

Alexandra har designat posters till Sångbokssittningen. Hon har även funderat på att starta upp redaktionen igen.

16. Övriga ärenden

Alexandra tar upp frågan om att ta bilder på styrelsen. Vendela säger att Alexandra kan lägga ett datumförslag för detta i Facebook-chatten.

Alexandra Schad och Arvin Naderi lämnar mötet kl. 18.47.

Hugo tar upp att styrelsen borde rensa lite bland vilka som har tillgång till t.ex LPs drive eftersom många tidigare medlemmar fortfarande har tillgång till detta.

Vendela tar upp att det hade varit bra att förtydliga reglerna kring andra studenters användande av P005. Hon föreslår att reglerna skrivs upp på tavlan på dörren till P005.

Kicki tar upp att det inte går att boka grupprum för tillfället. Kicki ska föra detta klagomål vidare till institutionen.

Vendela undrar vad som ska göras med den gamla högtalaren eftersom det inte kommer finnas plats att förvara den när den nya högtalaren har köpts in. Förslag diskuteras på att skänka den till en annan studentförening eller skänka den till en privatperson via Facebook. Hugo ska höra med andra studentföreningar om de är intresserade av att ta emot en högtalare.

17. Datum för nästa möte och fikaansvar

Datum för nästa möte sätts preliminärt till 24e mars. Fikaansvarig till nästa möte är Marius.

18. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 18:58.

Maja Konforta
Sekreterare

Vendela Lindholm
Ordförande

Hugo Härmark
Justerare